
Grönslätts Intresseförening, Hällevik 

 

Protokoll fört vid årsmöte. Plats: Enebacken 2009-07-18 kl 1400 

 

Närvarande representanter för följande tomter: 

7002, 7003, 7008, 7013, 7014, 7018, 7019, 7020, 7034, 7035, 7036, 7043, 7044, 7050, 7051, 

7054, 7056, 7059, 7063, 7064, 7065, 7066, 7067, 7071, 7079, 7091, 7096, 7098, 7099, 7103, 

7104, 7105, 7109, 7114, 7115/16, 7118, 7123, 7126, 7131/32, 7138, 7139, 7144, 7146, 7149, 

7150, 7151, 7152 

 

§ 1 Ordföranden Clary Bergqvist hälsade de närvarande välkomna till årsmötet 2009 och 

förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Till mötesordförande valdes Inger Falck, tomt 7051. 

 

§ 3 Dagordningen fastställdes. 

 

§ 4 Röstlängden justerades enligt upprop. Två fullmakter lämnades in för tomt 7104 och 

7115/16. 

 

§ 5 Kallelse till årsmötet befanns stadgeenligt utlyst genom utskick med brev, utskick med e-

post, anslag på föreningens anslagstavla samt föreningens hemsida. 

 

§ 6 Till justeringsmän jämte valkontrollanter och rösträknare valdes Per-Erik Persson, tomt 

7091 samt Mikael Cinthio, tomt 7150. 

 

§ 7 Styrelsens förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2008-07-01—2009-06-30, som 

delades ut, lästes upp av ordförande Clary Bergqvist. Antal medlemmar vid årets slut är 157 

stycken betalande och en icke betalande medlem. Nämnas kan att arbetet med vintervatten 

etapp fyra har färdigställts under hösten 2008 och i och med detta har etapp ett till fyra 



åtgärdats. Totalt har 56 tomter, som varit aktuella försetts med avstängningsventil och 

servisventil. Detta har gett resultat och vi kan i jämförelse med vattenkostnaderna för år 2005-

2006 konstatera en besparing av 41 000 kr eller 12,5 % av årets medlemsavgift. 

Föreningens ekonomiska redogörelse och budgetförslag delades ut. Kassör Per Wikström, 

tomt 7065 informerade om att han gjort ett bokslut för 2007-2008, som saknades, samt 

bokföring från verksamhetsårets start 2008-07-01 tills han tillträdde som operativ kassör vid 

årsmötet 2008. Vidare redovisade föreningens balansräkning samt resultatrapport för 

verksamhetsåret 2008-2009.  

Årsmötet godkände förvaltningsberättelsen samt den ekonomiska redogörelsen för 

verksamhetsåret 2008-2009. 

 

§ 8 Revisor Ronny Anderberg läste upp revisionsberättelsen och meddelade, att det inte fanns 

anledning till anmärkning mot förvaltningen och föreningens verksamhet. Revisorerna 

föreslog årsmötet att bevilja avgående styrelse ansvarsfrihet för den tid som revisionen 

omfattar.  

 

§ 9 Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2008-2009. 

 

§ 10  Årsmötet fastslog att styrelseledamöter skall befrias från medlemsavgift i enlighet med 

förra verksamhetsåret, vilket innebär 100:- i arvode och resterande belopp som ospecificerade 

utlägg upp till medlemsavgiften. Festkommittén erhåller ett belopp motsvarande medlems-

avgiften att fördela inom kommittén. Revisorer och suppleanter erhåller inget arvode. 

 

§ 11 Ordförande Clary Bergqvist presenterade föreningens verksamhetsplan för 2009-2010, 

som delades ut. 

Årsmötet fastställde verksamhetsplanen. 

 

§ 12 Kassör Per Wikström gick igenom förslag till budget för 2009-2010. Budgetförslaget 

ingick i samma dokument som den utdelade ekonomiska redogörelsen. Budget för löpande 

utgifter är baserad på en medlemsavgift på 2 000 kr och budget för en extra avgift på 650 kr är 

baserad på 75 000 kr för nya dräneringsledningar ifrån allmänningen mitt emot tomt 7057 ner 

till båthamnen samt en budget på 25 000 kr för att ersätta eller reparera betongfundament till 

bryggan. 

Kassören föreslår en medlemsavgift på 2 000 kr samt en extra avgift på 650 kr för 

verksamhetsåret 2009-2010. 



Årsmötet godkände budgetförslaget samt en medlemsavgift på 2 000 kr + en extra avgift på 

650 kr. 

 

§ 13 Till styrelseordförande och föreningens ordförande på ett år omvaldes Clary Bergqvist, 

tomt 7063 

 

§ 14 Till vice ordförande på ett år nyvaldes Fredrik Spångberg, tomt 7138 

 

§ 15 Till kassör på två år omvaldes Per Wikström, tomt 7065 

 

§ 16 Till styrelsesuppleant på ett år nyvaldes Per-Inge Lennartsson, tomt 7057 och Gudrun 

Nilsson, tomt 7096 

 

§ 17 Till valberedningskommitté omvaldes Yvonne Andersson, tomt 7109 som ordförande. 

Som ledamöter nyvaldes Britt Fransson, tomt 7019 och Mats Ericsson, tomt 7008 samt som 

suppleant nyvaldes Karin Sällström, tomt 7044. Samtliga valdes på ett år. 

 

§ 18 Till revisorer på ett år omvaldes John-Arne Persson, tomt 7159 och Ronny Anderberg, 

tomt 7050. Som revisorssuppleant på ett år omvaldes Hans Tosteberg, tomt 7104. 

 

§ 19 Till festkommitté på ett år omvaldes Yvonne Andersson, tomt 7109 och Eva Thyren, 

tomt 7123. 

 

§ 20 Till representant i Kalvhagsvägens vägförening på ett år omvaldes Bengt Olofsson, tomt 

7128 och Yvonne Andersson, tomt 7109. 

 

§ 21 En motion hade inlämnats från Mats Ericsson, tomt 7008. Motionen innebär att styrelsen 

upprättar en kort- respektive långsiktig handlingsplan för respektive verksamhetsområde, 

vilken redovisas före nästa årsmöte 2010. 



Styrelsen har behandlat motionen på styrelsemötet 2009-07-12. Styrelsen är positiv till 

inlämnad motion och kommer att arbeta efter föreslagen modell av handlingsplan inför nästa 

verksamhetsår. 

Årsmötet godkände inlämnad motion samt uppmanade styrelsen att låta alla medlemmar vara 

med och påverka vad som skall göras i framtiden i form av en enkät.  

 

§ 22 På årsmötet 2008 bordlades ändring av stadgarna § 2 Ändamål. Styrelsens synpunkter 

och förslag har utsänts till samtliga medlemmar tillsammans med kallelsen till årsmötet. 

Styrelsen föreslår årsmötet att § 2 Ändamål i gällande stadgar skall fortsätta att gälla. 

Årsmötet beslutade lämna punkten och hänvisade till årsmötets § 21 ”Inlämnad motion”, där 

årsmötet godkände handlingsplaner inom respektive verksamhetsområde. Årsmötet beslutade 

att § 2 Ändamål i gällande stadgar skall stå kvar oförändrad. 

I och med att ingen ändring sker av gällande stadgar genomfördes inte det utannonserade 

föreningsmötet 2008-07-18 direkt i anslutning till årsmötet. 

 

§ 23 Följande övriga frågor togs upp: 

 Mötesordförande Inger Falck tog upp frågan angående Sölvesborgs kommun köp av 

tomtmark mellan Grönslätt och Hällevik. Många rykten och frågor figurerar inom 

Grönslätt. Efter en kort redogörelse av ordförande Clary Bergqvist och en diskussion  

beslutade årsmötet att styrelsen bildar en arbetsgrupp som bevakar och eventuellt 

uppvaktar handläggare inom kommunen samt informerar medlemmarna om fortsatt 

handläggning. 

 Påpekades om att hålla farten inom området till 30 km/tim. 

 Vädjades till hundägare att visa hänsyn till grannar (t ex skällande hundar) samt att ta 

upp hundbajs. 

 De medlemmar som angett sin e-postadress på listan som cirkulerade runt under 

årsmötet kommer att få handlingar utskickade via e-post. 

 

§ 24 Mötesordförande tackade för visat intresse och förklarade årsmötet avslutat. 



 

 

  

 

 

 


